

Curriculum Vitae (CV)

- **Personal Information:**

Name: : Hasan Mohamed KHalifa

Mobile: 0 988812473

Email: : Khalefa Hasan 4 @ gmail. Com

Languages: Russian – English



- **Qualifications:**

- **PhD** in physical and mathematical sciences, Baku University, Azerbaijan, (1993).

- **BSc** in Mathematical Sciences, Latakia, Tishreen University, Syria (1988).

- **Principal Positions:**

- Lecturer at the Department of Maths, Faculty of Sciences, Tishreen University 1993.

- Assistant professor at the Department of Maths, Faculty of Sciences, Tishreen University 2014.

- Professor in Maths at the Department of Maths, Faculty of Sciences, Tishreen University since 2021.

- Head of the department of Mathematical Statistics, Tishreen University 2012-2014

- Head of the department of Maths, Tishreen University 2016-2020.

- **Publications & Scientific work:**

- Published several papers in international journals.

- Published several papers in national journals.

- Supervised several Msc and students and participated in several committees.

- Published many books.

- Participated in many local, national and international conferences on mathematical and its applications (Russia – Syria).

The vision:

We achieve any goal by scientific thinking and hard working in collaboration with others for a better future.

Prof. Dr. Hasan KHalifa

سيرة ذاتية (CV)

• معلومات شخصية :



الاسم: حسن محمد خليفة

الجوال: 0 988812473

البريد الإلكتروني: Khalefa Hasan 4 @ gmail. Com

اللغات: الروسية – الانكليزية

• المؤهلات :

– دكتوراه في العلوم الفيزيائية والرياضية ، جامعة باكو ، أذربيجان 1993

– بكالوريوس في الرياضيات ، اللاذقية ، جامعة تشرين ، سوريا 1988

• الدرجات العلمية والمناصب الرئيسية :

– مدرس في قسم الرياضيات ، كلية العلوم ، جامعة تشرين 1993 .

– أستاذ مساعد في قسم الرياضيات ، كلية العلوم ، جامعة تشرين 2014 .

– أستاذ في قسم الرياضيات ، كلية العلوم ، جامعة تشرين منذ عام 2021 .

– رئيس قسم الإحصاء الرياضي ، جامعة تشرين 2012-2014

– رئيس قسم الرياضيات ، جامعة تشرين 2016-2020 .

• المطبوعات والعمل العلمي :

– نشر عدة أبحاث في مجلات عالمية .

– نشر عدة أبحاث في مجلات وطنية .

– أشرف على العديد من طلاب الماجستير والدكتوراه وشارك في عدة لجان .

– نشر العديد من الكتب .

– شارك في العديد من المؤتمرات المحلية والوطنية والدولية حول الرياضيات وتطبيقاتها (روسيا – سوريا).

• الرؤية :

– نحقق أي هدف بالتفكير العلمي والعمل الجاد بالتعاون مع الآخرين من أجل مستقبل أفضل

أ.د / حسن خليفة